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Geacht college, 

We hebben voor het reces het rapport besproken van de Rekenkamer "Onderzoek naar de P&C-cyclus als 

beheersingsinstrument in het sociaal domein". Dat was een rapport met een dramatische boodschap. 

Maastricht heeft te weinig, verkeerde, niet op het juiste moment en onvolledige informatie tot zijn beschikking 

en de raad heeft daardoor niet goed kunnen sturen op de financiën in het sociaal domein. En even voor de 

duidelijkheid: het sociaal domein omvat het grootste deel van onze gemeentelijke uitgaven.  

De Rekenkamer deelt dus een zware onvoldoende uit. Het is een teken dat de gemeente niet in controle is. 

Niet verrassend natuurlijk, want de berichtgeving over de te verwachten tekorten of overschotten over de 

jaren 2020 en 2021 bevestigt dit beeld. Van een verwacht miljoenentekort (27 miljoen werd uiteindelijk 

genoemd) rolt Maastricht naar een overschot van ruim 21 miljoen in 2021. 

De wethouder financiën beaamt dit beeld ook bij de behandeling van het rapport van de Rekenkamer en zegt 

maar liefst 2 jaren nodig te hebben om dit te repareren. Het kan dus wel een paar jaren duren voordat dat het 

college (en daarmee ook de gemeenteraad) weer kan bouwen op de plannen, processen en cijfers.  

 

In juli ontvangt Maastricht ook het rapport met de uitkomsten van het financieel verdiepingsonderzoek van de 

provincie. Zoals het college schrijft in de raadsinformatiebrief van 29 augustus: “De provincie Limburg maakt 

hierbij als het ware een foto van de financiële positie en financiële functie. Op basis van dit rapport doen 

Gedeputeerde Staten van Limburg een uitspraak over de toezichtvorm voor vier jaar.” Conclusie van de 

provincie ‘Financieel is er niks aan het handje, ga zo door.’ Maastricht valt opnieuw onder repressief toezicht. 

 

De SP is door dit bericht in verwarring. Welke van de twee rapporten is nu leidend? Heeft de gemeente 

Maastricht de goede informatie aangeleverd aan de gemeenteraad en de provincie of speelt hier iets anders, 

dat ons onbekend is?  

Dit is des te belangrijker omdat een goed onderbouwd inzicht in de staat van onze financiën van cruciaal 

belang is om besluiten te nemen over bezuinigingen. De SP ziet dat de bezuinigingstaakstellingen in het sociaal 

domein door het college gehandhaafd worden, terwijl dat misschien helemaal niet zo noodzakelijk is. Terwijl 

het net het domein betreft waar de inwoners van Maastricht en dan bij uitstek mensen die het toch al niet zo 

breed hebben of echt afhankelijk zijn van hulp, het meeste last van hebben.  

 



 
 
 
De fractie van de SP stelt daarom de volgende vragen aan college: 

 

1. Hoe en waarop toetst de provincie ofwel in welke mate verdiept de provincie zich in de begroting en 

meerjarenbegroting van een gemeente?  

 

2. Welke informatie verstrekt de gemeente aan de provincie? 

 

3. Wat en wie raadpleegt de provincie in het kader van hun toetsing?  

 

4. Wie is primair verantwoordelijk voor de aanlevering van de cijfers? 

 

5. Wist of weet de provincie dat die informatie wellicht helemaal niet op orde was/is? Zo ja, wat is met die 

informatie/dat gegeven gedaan? 

 

6. In hoeverre spelen hierbij de gesprekken met de wethouder een rol? 

 

7. Zijn er verslagen van deze gesprekken en kunnen deze met de raad wordt gedeeld? 

 

8. Is de provincie Limburg op de hoogte van de rapportage van de Rekenkamer? Zo ja, op welk moment is dit 

rapport toegezonden?  

 

9. Heeft het rekenkamerrapport deel uitgemaakt van het onderzoek van de provincie op basis waarvan zij 

hun oordeel hebben geveld? 

 

10. Hebben er gesprekken plaatsgevonden tussen provincie en college van B&W naar aanleiding van het 

rekenkamerrapport, met name over de periode waarbij er kennelijk onjuist en onvolledig is geïnformeerd. 

Of gaan deze gesprekken nog plaatsvinden? 

 

11. Kunt u een verklaring geven voor de discrepantie tussen het rapport en de adviezen van de Rekenkamer 

en het advies van de provincie? 

 

12. Geeft het college van B&W andere signalen af aan de provincie in het kader van het financieel toezicht dan 

aan de gemeenteraad van Maastricht? 

 

13. In hoeverre heeft de provincie een rol gespeeld in de bezuinigingen die worden uitgerold. Hoe ziet die rol 

er dan uit? Geeft de provincie richtinggevende adviezen? 

 

Jack van Gelooven 

Fractievoorzitter SP 

 

 


